
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

       Θεσσαλονίκη, 24/4/2025 
 
Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
   
ΘΕΜΑ: «Ανάστατοι οι δασεργάτες με την εφαρμογή του Ν. 5106/2024 

(Α΄63)» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Οι δασεργάτες διαμαρτύρονται και ανησυχούν για τις συνέπειες από την εφαρμογή 
του Ν. 5106/2024 (ΦΕΚ 63Α΄). Θεωρούν ότι θα οδηγήσει στην ανεργία 
περισσότερους από 5.000 δασεργάτες και σε λουκέτο τους περισσότερους από τους 
δασικούς συνεταιρισμούς. Υποστηρίζουν ότι με τα κριτήρια που θέτει ο νόμος οδηγεί 
ουσιαστικά στην εκχώρηση της διαχείρισης και της εκμετάλλευσης των δασών σε 
μεγάλες εταιρείες και επιχειρήσεις, αποκλείοντας ταυτόχρονα τις μικροεπιχειρήσεις, οι 
οποίες, μαζί με τους δασεργάτες, αποτελούσαν χρόνια ολόκληρα τη ραχοκοκαλιά της 
αλυσίδας παραγωγής και διάθεσης δασικών προϊόντων. Επιπλέον, διαμαρτύρονται 
γιατί, ενώ οι ίδιοι, όπως επικαλούνται, δεν έχουν τύχει εδώ και χρόνια καμίας 
επιδότησης/οικονομικής υποστήριξης από την πολιτεία, οι μεγάλες επιχειρήσεις θα 
επιδοτηθούν αδρά για την ανάληψη της διαχείρισης των δασών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Ισχύουν τα όσα επικαλούνται οι δασεργάτες, αναφορικά με τη διαδικασία ανάθεσης 
διαχείρισης των δασών σε επιχειρηματικούς ομίλους και αν ναι, για ποιους λόγους 
προβήκατε σε αυτήν τη νομοθετική ρύθμιση; 
 
2. Ποια είναι τα κριτήρια χορήγησης επιδοτήσεων στις εταιρείες που θα αναλάβουν τη 
διαχείριση των δασών και ποιο το ύψος αυτών; 
 
3. Είστε διατεθειμένος να συνδιαλλαγείτε με τους δασεργάτες προς διευθέτηση των 
προβλημάτων;  
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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